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Aika tiistai 25.10.2022, klo 18:00-1954 
Paikka JGS:n Klubi, Nykäläntie 177 
 
 
Paikalla: Matti Nykänen, puh.joht.  Timo Mastokangas, vpj 
 Susanna Keskinen  Keijo Kangastie 
 Mika Kivinen   Tuukka Ylihärsilä 
 Liisa Nyman   Jaakko Latvateikari 
 Keijo Keskinen, tj  Veli-Matti Uusipaikka, kapt. 
 Sirpa Viljanmaa, ladykapt.  Hannu Alapiha, Seniorit 
 Toni Keskinen, palvelupääl. 
 
 
Esityslista   
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja kiitti paikallaolijoita runsaasta osallistumisesta 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Pöytäkirjan tarkastaminen 
Tämän kokouksen pöytäkirja hyväksytään hallituksen seuraavassa kokouksessa 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Edellisen kokouksen pöytäkirja oli toimitettu kokouksen osallistujille ennakkoon. 
Todettiin pöytäkirjan olevan kokouksen mukainen ja hyväksyttiin se. 
 

5. Katsaus kauden tilanteeseen  

• Jäsenet 
Syyskuun loppuun mennessä seurassa oli kaikkiaan 857 maksanutta jäsentä. 
Näistä 671 oli aikuisia ja 186 junioria. Laskua viimevuoteen on 51 jäsentä. Eniten 
”poistuneita” on vuonna 2020 aloittaneissa naisissa. Tänä vuonna aloittaneista 
uusista jäsenistä suuri osa, 41 oli junioreita. 

• Talous 
Talousarvion liikevaihdosta tullaan jäämään noin 10 000 € suurimman pudotuksen 
tullessa jäsenmaksuissa. Tämän takia liikuntapaikkakorvausta ei kyettäne 
maksamaan Lappajärven Loma-Golf Oy:lle täysimääräisenä vaan se tulee jäämään 
noin 5000 € alle TA:ssa suunnitellun. 
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• Kilpailut 
Kilpailuiden määrä pysyi lähes samana, mitä edellisenä vuonna. 
Osallistujamäärissä on havaittavissa pientä laskua. Suurin pudotus on tapahtunut 
viikkokisojen osallistujamäärissä. Viikkokisojen järjestäminen nykyisessä muodossa 
ei ole kannattavaa, eikä se toimi jäsenistölle tarjottavana palvelunakaan, kun alle 
2% jäsenistöstä osallistuu niihin. 
 

6. Toiminnanohjausryhmien kommentit 

• Kenttätoiminta 
Kentän ylläpito ja kunto on kehittynyt haluttuun suuntaan, ja 
toiminnanohjausryhmällä on ollut lähinnä positiivista kerrotta kenttämestarille.  

• Kilpailutoiminta  
Kilpailuiden osallistujamäärissä näkyvä lasku ja etenkin viikkokisojen matala 
kiinnostus vaatinee pientä säätöä kisajärjestelyissä.  Kilpailuja ilman järjestävää 
sponsoria ei ole kannattavaa pitää kalenterissa. 

• Senioritoiminta 
Senioritoiminnan tärkeimpiä tapahtumia kauden aikana ovat olleet Viiden Seuran 
Senioreiden turnee, johon on saatu vaihtelevasti houkuteltua osallistujia. Etenkin 
naisten aktivointi on ollut välillä haastavaa. 

• Klubitoiminta 
Klubin toiminnassa uusi ravintolayrittäjä on osoittautunut aktiiviseksi 
yhteistyökumppaniksi. Ravintolan tarjonta on vastannut hyvin jäsenistön 
tarpeisiin.  

• Koulutustoiminta 
Koulutuksessa on pyritty lisäämään yhteistyötä etenkin junioreille tarjotussa 
harjoittelussa. Yhteistyö PeGo:n kanssa jatkui ja jäsenistö käytti tarjottuja 
koulutuksia tyydyttävästi. Koulutus painotettiin alkukaudelle kysynnän ja myös 
resurssien vuoksi. 

• Naistoiminta 
Naistoiminnan tärkein avaus, Ladyt lakeuksilla kiertue onnistui erinomaisesti ja sai 
Pohjanmaan alueella erinomaisen vastaanoton. Myös JGS:stä saatiin mukaan 
muutamia naisia. Naisten peli-illoissa ei ole ollut ruuhkaa, joten ne tullaan 
muuttamaan aloittelijoiden peli-illoiksi.  

 
7. Hallituksen linjaukset tulevalle talvelle sekä kauden 2023 valmisteluun 

• Toiminnan ohjaus 
Hallitus ei nähnyt suurta tarvetta toiminnanohjauksen terävöittämiseen. Pääpaino 
tulee olla edelleen jäsenhankinnassa, koulutuksen, etenkin aloittelijoille tarjotun 
opastetun harjoittelun kehittämisessä sekä kannattavan kilpailutoiminnan 
ylläpitämisessä.  

• Jäsenhankinta 
Jäsenhankinnassa tullaan edelleen keskittymään uusien harrastajien hankkimiseen 
matalan kynnyksen starttikursseilla. Kurssien sisältöön tullaan lisäämään tulevalla 
kaudella käyttöön saatava par3-kenttä. 
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• Koulutus / harjoittelu  
Tulevalla kaudella pyritään käynnistämään hanke, jonka tuella seuraan palkataan 
osa-aikainen seuraohjaaja. Seuraohjaajan ensisijaisena tehtävänä on suunnitella, 
koordinoida ja järjestää nykyisten toimintojen lisäksi harrasteita uusille 
kohderyhmille siten, että yhä suurempi määrä harrastajia saadaan tutustumaan ja 
siirtymään golfin pariin. Hankkeen tulee tähdätä pitkäjänteiseen ja 
suunnitelmalliseen toimintaan siten, että toimintaa kyetään jatkamaan samalla 
tasolla hankkeen jälkeen. Erityisesti hanke suunnataan lapsille, nuorille sekä 
perheille. Toiminnanjohtaja velvoitettiin laatimaan hankkeeseen tarvittava 
hakemus. 
Talviharjoittelussa ja koulutuksessa tullaan hyödyntämään Lappajärven uutta 
liikuntahallia, jossa JGS:lla on varattuna vakiovuorot. Hallin täysipainoinen käyttö 
golf-harjoittelussa vaatii vielä hieman kehittämistä. Viime talvena testattu 
simulaattori tullaan asentamaa paremmilla laitteilla Hotelli Kivitipussa samaan 
tilaan. Simulaattori saataneen asennettua marraskuun aikana. Hinnoittelu pyritään 
pitämään myös JGS:n jäsenille kohtuullisena. 
Tulevalla kaudella harjoittelussa ja koulutuksessa tullaan painottamaan par3-
kentällä ja uudella harjoittelualueella tapahtuvaa golfiin tutustumista, koulutusta 
ja harjoittelua. 

• Kilpailut 
Kilpailujen suunnitellussa pyritään pidättäytymään korkeintaan yhteen kilpailuun 
viikonlopun aikana etenkin kiivaimman sesongin aikana. Kilpailujen järjestäjiä 
kannustetaan suosimaan kahden tiin lähtöjä, nyt vallalla olevan yhteislähdön 
sijaan. Tällä järjestelyllä tarjotaan joustavuutta osallistujien lähtöaika-toiveille 
venyttämättä kisaa liian pitkäksi. Kaikille kilpailuille pyritään löytämään sponsori 
kilpailuista aiheutuvien kulujen minimoimiseksi. 

• Muu toiminta 
Tulevan kauden alkuun pyritään järjestämään tapahtuma, jossa lajin aloittelijoita 
tutustutetaan lajiin, seuran henkilöstöön ja tarjolla oleviin mahdollisuuksiin. 
 

 
8. Muut asiat 

• WiseGolf 
Ensimmäinen vuosi uuden toiminnanohjausjärjestelmän parissa on sujunut 
vaihtelevasti. Uuden järjestelmän oppimisessa on ollut lieviä haasteita samalla kun 
hieman raakileena käyttöön otettuja ohjelmia kehitettäessä sesongin aikana 
uudistusten hyödyntäminen ei aina sujunut moitteettomasti. WiseGolf on ottanut 
huimia kehitysaskelia ensimmäisen käyttövuoden aikana ja saatuja kokemuksia 
voidaan käyttää talven aikana tehtävään kehitystyöhön. WiseGolfia käyttäviä 
kenttäyhteisöjä on tällä hetkellä 40. Pohjanmaalla WiseGolfin otti käyttöönsä 
myös Ruuhikoski.  

• Yhtiön kuulumiset 
Yhtiön liikevaihdossa näkyy jonkin verran koronan jälkeinen lajiin kohdistuvan 
innostuksen taantuminen. Monilla osa-alueilla jäädään TA:n tavoitteista, mutta 
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kokonaisuutena vuosi on ollut kohtuullinen. Kuluja on saatu karsittua vastaavasti 
yleisestä hinnannoususta huolimatta. Yhtiö kestänee liikuntapaikkakorvauksen 
vajaan suorituksen kaudella 2022. 

 
9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.54 

 

Kokouksen puolesta: 

_____________________  ___________________ 
Matti Nykänen, puh.joht.  Timo Mastokangas, vpj 

_____________________  ___________________ 
 Susanna Keskinen  Keijo Kangastie 

_____________________  ____________________ 
 Tuukka Ylihärsilä  Liisa Nyman 

______________________  _____________________  
 Jaakko Latvateikari  Keijo Keskinen, sihteeri 


